
Dne 24.6. proběhla schůze klubu Bohemia Classic v Mořině u Martina Michla. 
 
Omluveni : Pičman, Rejka, Věříšová 
 
Konstatováno, že účast je vysoká a schůze je usnášeníschopná. 
 
Byl projednáván program dle pozvánky. 
 
Vystoupení p.Zruckého k nové legislativě v oblasti HV. Platí prováděcí předpis k 1.9.2023, 
od 1. Ledna 2024 přebírá státní správa náležitosti dosud spravované Anf FKHV ČR. 
Klubovým testovacím komisím (KTK) a to pouze vybraným z cca dosavadních 4OO bude 
MD ČR poskytnuta licence (asi 40) k provádění prvotestací na historickou původnost a 
prolongací s následnou kontrolou na STK. Z tohoto důvodu většina našich členů využívá 
možnosti prolongovat do 1.9. na další dva roky zatím bez účasti STK s podmínkou odevzdání 
PHV a TP k hist. vozidlu s novými fotografiemi (podrobně v e-mailu p. Zruckého) do 
15.7.2023, 
 
V různém proběhla živá debata. 
Klubová akce Konstantinovy Lázně 2024 bylo hlasováno. Účast členů klubu byla 
jednomyslně odhlasována. 
 
Akce klubu v červenci-září. Koncem srpna, zač. září připraví klubový výlet p. Čáp. 
Pravděpodobně Martinice, Želiv. Bude i pro dámskou sekci našeho klubu. 
 
P. Michl otevřel finance a jejich neradostný propad díky inflaci. Na účtu klubu je cca 300 tis. 
Navrhuje příspěvek členům v prolongacích a prvotestacích. Je možný příspěvek na akcích 
klubu na PH.  
 
P. Betka navrhuje pro přihlášenou posádku předem na účet klubu složit 500,- Kč s tím, že 
bude vráceno každé posádce 1.000,- Kč. 
 
P. Zrucký konstatuje, že je třeba odsouhlasit nový ceník poplatků s ohledem na nové částky 
pro  FKHV i státní správu. Rovněž je třeba počítat s poplatkem za licenci pro náš klub, který 
bude pravděpodobně vybrán jako vzorný klub bez problémových testací k další spolupráci se 
státní správou a MD. 
 
P. Dvořáček navrhuje pevný příspěvek členům KTK a výboru klubu. S tím je vyjádřen 
nesouhlas, náš klub je dobrovolným a zájmovým sdružením a funkce v rámci klubu jsou 
odměnou a navíc je již odsouhlasen mandát předsedovi KTK k proplácení mimořádných 
výdajů pro členy KTK. 
 
Závěrem vyslovil předseda klubu J.Čáp žádost o pochopení členů k jeho rozhodnutí podat na 
Výroční schůzi rezignaci na předsedu klubu z důvodu stáří a horší orientaci v dnešní  hektické 
době. Do voleb pokračuje v jeho funkci podle stanov místopředseda klubu. 
 
Je povinností poděkovat za vzornou přípravu schůze manželům Michlovým, manželkám 
členů paní Zrucké, Pincové, Belánové a kuchaři p. Pancemu. Schůze končila konzumací 
veškerých připravených dobrot ve 14,30 hod. 
 
Zapsal : J.Čáp 


